
Van treure l’estat d’alarma 

Fa dies, van treure l’estat d’alarma. Després de que sortís la 

notícia: “han tret l’estat d’alarma”, va arribar la nit i molta gent 

va sortir als carrers sense mascareta i alguns amb mascareta 

però tots junts sense respectar les mesures de seguretat.  A mi 

em faria vergonya sortir als carrers sense respectar les mesures 

de seguretat i fent festes amb amics. La meva conclusió de tot 

això és que el covid-19 no marxarà sol, ens ho em de prendre 

seriosament i no fer coses que ara mateix no siguin convenients i 

que no respectin les mesures del covid-19. 

 

Mar 6èA  



Què té de bo?   

 

Voldria manifestar la meva opinió sobre les pantalles que fan 

malbé la nostra vista.  

 

Les tablets i els ordinadors són molt útils, ja que tenen moltes 

aplicacions realment útils, com internet, que serveix per buscar 

informació o fer videotrucades. Però estar-se molta estona 

davant d’una pantalla és molt dolent per la vista, ja que et pot 

provocar miopia, (que és que et costi veure-hi de lluny), i haver 

de portar ulleres.  

Jo sóc una persona que em passo bastantes hores mirant 

pantalles, i em pensava que la miopia era una tonteria i que era 

una excusa per haver de portar ulleres fins que el meu germà va 

haver de posar-se ulleres i és possible que d'aquí poc jo també 

n’hagi de portar.  

 

Així doncs penso que les pantalles son útils i entretingudes però 

s’ha de regular et temps.  

 

Nil Bergalló  6èA  



Abús de poder 

 

Aquests últims dies he vist per la televisió que a Colòmbia estan 

matant a gent per manifestar-se i vull donar la meva opinió.  

Des de fa un temps a Colòmbia van pujar els impostos i hi ha 

gent que no té suficients diners per pagar i surten al carrer a 

manifestar-se. Quan el govern de Colòmbia ho va saber va 

començar a enviar persones en helicòpter per matar a la gent 

que es manifestava perquè ningú ho fes més. Jo trobo aquesta 

barbaritat molt malament i trobo que és un abús de poder en 

tota regla. En fi espero que les persones que han fet això puguin 

ser castigades anant a la presó que és el que es mereixen. 

Pol Santiago Civil 6èA. Sant Martí Sarroca  



VACUNES COVID 19 

 

En primer lloc, volia manifestar la meva opinió sobre les 

diferents vacunes que han sortit al mercat. 

· Com sempre, quan hi ha una pandèmia com la que estem vivint, 

les farmacèutiques es posen a treballar ràpidament per treure la 

millor vacuna i així poder-la vendre lo abans possible. Com ja 

sabem, avui dia, han sortit quatre vacunes diferents per posar a 

la gent segons la seva edat. 

· En segon lloc, m’agradaria comentar que una d’aquestes vacunes, 

segons ha dit el govern i les notícies de forma no gaire 

encertada, pot tenir efectes secundaris després de ser 

administrada. Cosa que penso que per l’únic que ha servit és per 

fer agafar por a la gent i crear més dubtes sobre si seguir 

vacunant-se o no. 

· Finalment, penso que per sort totes les altres vacunes han sigut 

administrades amb èxit i ja estem arribant, mica en mica, a un alt 

nivell de persones vacunades. 

· Així doncs i ja per acabar, crec que les farmacèutiques i els 

investigadors han creat unes vacunes que acabaran amb les 

morts i ajudaran a que la pandèmia sigui molt més curable.        

   

Leire Rovira Diaconu 6èB 

  



LES CAMPIONES 

 

M'agradaria opinar sobre el femení del Barça de futbol. 

En primer lloc, cal dir que el femení del Barça va guanyar la final 

de la Champions contra el Chelsea. La veritat és que van jugar 

molt bé! Van guanyar 0-4. És important comentar que va ser un 

dels partits més vistos del futbol femení. 

En segon lloc, s’ha de reconèixer que va aconseguir eliminar a 

molts equips bons amb molt d’esforç, com per exemple: PSG, 

Manchester City, Chelsea... 

Finalment, també vull dir que han guanyat la Champions i la Lliga. 

Actualment a la Copa del Rei estan a la final i poden fer un 

triplet si la guanyen. 

Així doncs, opino que a banda que tenen bons entrenadors i molt 

bones jugadores amb un gran futur, trobo que aquesta superació 

ens dona una lliçó de lo important que és lluitar pels teus somnis i 

que amb dedicació i esforç, es pot arribar allà on vulguis. 

 

 

Leo Ortega Moreau 6èB 

  



LES XARXES SOCIALS 

M’agradaria parlar i donar la meva opinió sobre l’efecte que tenen 

sobre els nens i nenes les xarxes socials avui dia. 

En primer lloc, m’agradaria parlar sobre la minoria d’edat per 

tenir xarxes socials, és a dir, en principi, l’edat mínima segons la 

llei seria als 16 anys tot i que cada vegada hi ha més nens i nenes 

que ho tenen als 10 o inclús abans. Jo crec que els pares han 

d’anar revisant les xarxes socials dels seus fills, ja que han de 

ser conscients que estan exposant una gran part de la seva vida 

privada. Amb això, també vull dir que es pot trobar molta 

informació sobre una persona, ja que hi ha gent que ho penja tot 

i pot ser molt perillós.  

Les xarxes socials provoquen una gran adicció i és per això que 

gaudim menys de les coses que estem vivint en aquell moment pel 

simple fet de gravar-les i mostrar-les a milers de persones. 

En una plataforma, pots trobar bilions de persones, la majoria de 

la gent no és falsa, però et pots trobar amb algú que t’enganyi 

amb fotos o vídeos que no són seus i són trets d’internet i és per 

això que s’ha d’anar amb molt de compte.  

Per això, segons el meu punt de vista, les diferents xarxes 

socials  són bones però s’ha de tenir molt de control i saber-les 

utilitzar amb molta responsabilitat. 

 

MARIA RODRIGUEZ FERRER 6èB 


